
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół nr 3/3/2019

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2019 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:19 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:
1. LiHa Brożyna
2. Dorota Duda
3. Czesław Kurcbart
4. Jarosław Lasota
5. Andrzej Marek Lenart
6. Wojciech Owczarek
7. Paweł Pękala

8. Grzegorz Piec
9. Jan Marcin Prasał

10. Magdalena Prasał

11. Damian Rozmus
12. Wiesław Skowron
13. Bogdan Soboń

14. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył Paweł Pękala - Przewodniczący Komisji.

Ad.1
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (14)
Lilla Brożyna, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Andrzej Marek Lenart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Grzegorz Piec , Jan Marcin Prasał, Magdalena Prasał,

Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Porządek obradprzyjętojednogłośnie.

Ad.2
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Konecki przedstawiłNaczelnik
Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera.
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Dyskusji nie prowadzono.

Sprawozdanie przyjęto do akceptującej wiadomości.

Ad.3
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany Statutu Powiatu Koneckiego,

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Powiatu Zbigniew Sadorski.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
zmiany Statutu Powiatu Koneckiego.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (12)
Lilla Brożyna, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Andrzej Marek Lenart,
Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Jan Marcin Prasał, Magdalena Prasał, Damian Rozmus , Bogdan
Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron

Komisja większościągłosówpozytywnie zaopiniowałarozpatrywany projekt uchwały.

b) uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2018-2021 ,
z perspektywą do 2025 r." wraz z prognozą oddziaływania na środowisko do tego Programu.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska

i Leśnictwa Marian Król. Natomiast program zaprezentował przedstawiciel firmy EKO
GEO GLOB Agnieszka Skrabut.

W dyskusji udział wzięli:

Radny Stanisław Kacperski zapytał czy osoba fizyczna może dla celów komercyjnych
założyć farmę fotowoltaiczną.

Przedstawiciel firmy EKO-GEO GLOB Agnieszka Skrabut stwierdziła, że jest to pytanie
do wydziału inwestycji , ponieważ oni się tym zajmują, jednakże w programie było rozważane

na cele bytowe mieszkańców.

Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Leśnictwa Marian Król
odpowiadając radnemu Stanisławowi Kacperskiemu, oznajmił że jest to normalna procedura,
jak przy budowie domu, należy uzyskać warunki zabudowy, spełnić wszelkie wymagania
oraz uzyskać pozwolenie.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do głosowania.
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Glosowano w sprawie:
uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2018-2021,
z perspektywą do 2025 r." wraz z prognozą oddziaływania na środowisko do tego Programu.

Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (14)
Lilla Brożyna, Dorota Duda , Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota , Andrzej Marek Lenart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Jan Marcin Prasał, Magdalena Prasał,

Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

c) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok,

Przewodniczący Komisji Pawel Pękała stwierdził, że zgodnie z § 9 Statutu Powiatu, Rada
Powiatu działa zgodnie z uchwalonym planem pracy, którego projekt został przekazany
radnym. Zapytał czy jest potrzeba przedstawienia lub czy są uwagi.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (14)
Lilla Brożyna, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Andrzej Marek Lenart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Jan Marcin Prasał, Magdalena Prasał,

Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

d) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Przewodniczący Komisji Pawel Pękała stwierdził, że zgodnie z § 36 ust. 2 Statutu Powiatu,
Komisje stałe działają zgodnie z planem pracy, którego projekt został przekazany radnym.
Zapytał czy są uwagi.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Glosowano w sprawie:
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
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Wyniki imielU1e:
ZA (14)
Lilla Brożyna, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota , Andrzej Marek Lenart ,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Jan Marcin Prasał, Magdalena Prasał,

Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

e) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok,

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2019 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imielU1e:
ZA (14)
Lilla Brożyna, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Andrzej Marek Lenart ,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Jan Marcin Prasał, Magdalena Prasał,

Damian Rozmus, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

f) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego,

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Witołd
Wójcik.

W dyskusji udział wzięli:

Radny Wojciech Owczarek poinformował, że nie będzie głosował w tej sprawie , ponieważ
był w tym czasie Zastępcą Dyrektora PUP. Dodał, że skarżąca przede wszystkim złamała

zapis rozporządzenia, który zabraniał podejmowania stosunku pracy, jednocześnie informacja
ta była zawarta w umowie. Poinformował, że ostatnia instancja wydała decyzję

podtrzymującą ich stanowisko.

Przewodniczący Komisji Paweł Pękała zapytał czy skarżąca spłaciła dług.

Radny Witołd Wójcik oznajmił, że jest decyzja sądu z grudnia ubiegłego roku o rozpoczęciu

egzekucji od poręczycieli.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego.
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Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (13)
Lilla Brożyna, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Andrzej Marek Lenart,
Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Jan Marcin Prasał, Magdalena Prasał, Damian Rozmus,
Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Owczarek

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała rozpatrywany projekt uchwały.

AdA
Sprawy różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Paweł Pękala

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przyg otowano przy pomocy programu eSesja.pl
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